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Sprawozdanie z obrad Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej Rady 

Miasta i Gminy Kórnik z dnia 12 grudnia 2024 roku 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godzinie 1200 w siedzibie Rady - Ratuszu                  

w Bninie. W obradach Komisji uczestniczyli członkowie Komisji, urzędnicy oraz mieszkańcy 

gminy. 

Na początku posiedzenia obrad Radni przyjęli protokół z dnia 25.11.2024 r. 

Członkowie Komisji zaopiniowali wnioski o opracowanie lub zmianę mpzp. W trakcie 

tego punktu obrad wywiązała się dyskusja na temat lokalizacji farmy fotowoltaicznej                    

w Błażejewku, gdzie inwestor przekonywał o słuszności takiej inwestycji w tej lokalizacji. 

Radni negatywnie zaopiniowali wniosek o zmianę mpzp pod farmę fotowoltaiczną wskazując 

na możliwość realizacji takich inwestycji w innych częściach gminy gdzie mpzp zezwala na 

takie inwestycje. Radni również wyrazili negatywną opinię na temat zmiany przeznaczenia 

gruntu leśnego na inne cele związane z lotniskiem w miejscowości Żerniki. 

Następnie Radni zapoznali się z wykazem wniosków o ustalenie warunków zabudowy 

oraz kontynuowali dyskusję na temat kryteriów dotyczących przejmowania dróg przez gminę. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Polityki 

Przestrzennej.  

       

Sporządził  

        Adam Zydroń 


